



k) Brød til næste GSM: Pålæg til næste GSM:

5. Hvor mange penge vil vi sende til Region Midtjylland i denne periode? Herunder tages hensyn til banksaldo, kommende arrangementer og eventuelle andre fremadrettede udgifter. (10% af hattepenge til SBS)

Der skal være mere end 4000 (2000kr i kontanter og 2000 i bankreserve) hvis vi skal sende noget til Region Midtjylland.

Opsparing til arrangementer holdes separat og tæller ikke med.

Man tager kontantbeholdningen + bankreserve – 10% Det som står tilbage over 4000 sendes til regionen.

6. Hvordan har gruppeånden det? (Kan vi gøre det endnu bedre?)  
Herunder forventnings afstemning. Hvad kan vi forvente af hinanden/  
hvad I kan forvente fra mig fremover?

7. Vedr. madrester fra speak. Det har med forsigtig røst været oppe hvordan rester håndteres. Det fungerer sådan lige nu at hvis der er madrester fordeles de. For længe siden blev der spurgt højt om nogle ville have slat, kartofler, kødrester m.m. med hjem, da de ikke er anvendelige når der laves mad til 20 prs. Spørgsmålet blev mødt med larmende tavshed. I dag fungerer det sådan at de der er i nærheden når der ryddes op bliver spurgt, og der er ikke den store afsætning på det heller. Derfor tager madholdet ofte småresterne med hjem.  
Men: Det skal ikke hedde sig at det er en form for "løn" for arbejdet. Det er blot et faktum at det ikke giver mening at gemme det der reelt er småting. Et par gange har vi frosset større mængder kød og genbrugt, men det skal have en vis volumen før det giver mening.  
Det samme gør sig i øvrigt gældende for brød m.m til GSM møder, hvor der ofte er rester der ikke kan gemmes.  
GSM bedes tage stilling til hvordan dette skal håndteres, så der er rene linjer. (Steen)

8. Bør vi som gruppe have en plan om hvad vi gør når stien er der. Dels hvad vil vi tolerere af NA snak? Og dels bør vi tage nykommeren i et andet rum, da vi jo ikke kan styre helt hvad der kommer ud af munden fra folk fra Stien.  
Bør vi tage et par stykker ned på stien og høre om de vil tænke over hvad de kommer med, når der er folk med som slet ikke mener de har et alkohol problem, men kun et stof problem?(Claus)
9. Hvordan gør vi med sygdomsbegrebet? Er alle klar over vores guide.(Jørgen)
10. Er vi gode nok til at praktisere det vi gør eller melder os til?(Jørgen)
11. Julefrokost?(Jørgen)
12. Denne gruppe skriver navn til "der findes en løsning hjemmegruppe" og bliver åben for alle der har hjemmegruppe hos os. (Stadig bør det være sponsor, som inviterer)(Betina)
13. Kasserer – Bankforbindelse.(Jørgen)
14. Sponsorskole.(Niels)

15. Det er kom ud af vores B2TR møder:

- *Skal vi have en Workshop, det vi har lige nu er ikke en workshop. Hvordan skal den fungere?  
Torsdagsmødet vil også kunne fungere som en workshop, så på dagen vil mødelederen vurdere om der skal være møde eller workshop. Jesper F får det skrevet ind i mødeindledningen. – De nye mødeledere kikker på opdatering af mødeindledninger. Tak til Jesper F og H*

- *Hvordan skal vi bruge gruppens trins papirer? Kan vi bruge gruppens papirer på alternative måder.*

*Det er punkt har ikke længere relevans.*

- *Vi skal være mere opmærksom på hvordan vi giver sygdomsbegrebet, gør det med omtanke. Men det er stadig uhyre vigtig – Det kan være præcis det der skal til for at en nykommer kan modtage budskabet.*

*Vi snakker sammen på dagen/ mødet og vurdere om det er hensigtsmæssigt på dagen.*

- Der skal kikket på gruppens 12.trins arbejde og det skal beskrives hvad de forskellige opgaver indeholder og indebære.

Jørgen laver en beskrivelse, som bliver godkendt på næste GSM. Denne beskrivelse omhandler hvad vi gør hvis vi skal støtte en person der er kommet på hospitalet. – Tak til Jørgen

- Det er et forslag at vi skal lave en Storebogs studie skole.

Der arbejdes hen i mod et Storebogsstudie. Steen, Claus, Betina kommer med et udkast til næste GSM. – Tak til Steen, Claus, Betina.

- Vi skal blive ved med at komme på SOS-skolerne – og der skal nogle nye med eller der skal nogle ”føl” med.  
Anders og Claus laver en beskrivelse, som bliver godkendt til næste GSM. – Tak til Anders og Claus
- Der skal være mad til speak og vi skal sikre at gruppens ånd bliver givet videre. Så det skal beskrives hvad det er madudvalget/madholdets opgave og rammer indebære.

Det nuværende madhold laver en beskrivelse. – Tak til Steen, Rasmus, Niels.

### **Punkter som blev udsat fra sidste GSM**

- Revidering af tiden til speak.
- Det kan være en ide at holde et specifikt møde med traditioner og koncepter.
- Det skal beskrives hvorfor vi laver disse Sociale arrangementer – det er for at give ånden og budskabet videre.
- Det skal være det sociale udvalg som beskriver hvad opgaven er, og de kan arbejde inden for de beføjelser som er givet fra GSM.
- Det er et forslag at lave et sammenfattet oplæg til runden om forventninger til GSM.
- Respekt for hinanden og hinandens resurser. Hvordan kan vi forholde os bedst til det.

**16. Eventuelt.** (Der kan kun rejses forslag til drøftelse under eventuelt, der kan ikke træffes beslutninger).

Kl. 13.00 – SINDSROBØNNEN...

Gør en god dag!